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La candidatura liberal d’Escal-
des-Engordany considera “indis-
pensable” fer la interconnexió de
la xarxa d’aigua de la parròquia
amb la d’Andorra la Vella per po-
der assegurar el subministrament
en casos d’emergència com els de
l’estiu passat. El cap de llista,
Marc Magallon, però, va anar un
pas més enllà. Així, va explicar
que la seva proposta passa per, a
llarg termini, arribar a crear una
societat conjunta entre les dues
parròquies que permeti distribuir
i gestionar l’aigua. “Això és un ac-
te real de mancomunació, fer una
societat i que hi hagi una única
xarxa per distribuir aigua a An -
dor ra la Vella i Escaldes. Seria la
millor manera de començar a fer
país”, va assegurar l’aspirant a
cònsol. Així, va parlar de la possi-
bilitat de crear una societat “d’e-
conomia mixta” entre els dos co-
muns i Capesa.

Aconseguint aquesta xarxa
conjunta, va destacar Magallon,
“Escaldes i Andorra la Vella tin-
drien en total cinc punts de cap-
tació i 20.000 metres cúbics d’ai-
gua de reserva”, mentre que
actualment a Escaldes tan sols hi
ha un punt de captació i un dipò-

sit de 700 metres cúbics que en
tan sols dues hores de tall en el
subministrament s’esgota. “Seria
realment per gaudir-ho tots els
ciutadans d’Andorra la Vella i Es-
caldes”, va destacar. El candidat
va fer les declaracions al carrer de
la Valira, a tocar de la rotonda de
la Dama de Gel, i també hi va fer
acte de presència el candidat de
Cd’I+Liberals a la capital, Jordi
Minguillón, per “escenificar” la
voluntat de les dues candidatures
de fer realitat la connexió. “És un
servei comú que tant nosaltres
els podem donar en cas d’emer-
gència com ells a nosaltres”, va ex-
plicar Magallon.

De fet, Magallon va replicar als
candidats de DA que van assegu-
rar que unir les dues xarxes no és
una obra senzilla. “Amb bona vo-
luntat política unir aquestes dues
xarxes no ha de ser gens difícil.
Tot és voluntat de voler-ho fer.”
En aquest sentit, va remarcar que
“a partir de l’1 de gener, per a les
dues administracions, siguin del
color polític que siguin, hauria de
ser una acció prioritària”.

I per ser més clar encara, Ma-
gallon hi va afegir: “Els romans fa
2.000 anys repartien aigua i feien
aqüeductes. Amb la tecnologia
que hi ha avui, de dificultat no
n’hi ha cap.”
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Liberals considera que unir les dues xarxes “no és gens difícil si hi ha voluntat política”

Magallon proposa crear una societat
amb la capital per gestionar l’aigua

El candidat a cònsol per
Liberals d’Andorra va
exposar ahir part de les
seves propostes per
solucionar els problemes
en el subministrament
d’aigua a Escaldes.
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“Amb la tecnologia
que hi ha avui, 
de dificultat no 
n’hi ha cap”
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VISITA A LES INSTAL·LACIONS

Una representació de la candida-
tura de Sentit Comú va visitar
ahir les instal·lacions de les pisci-
nes comunals per posar de mani-
fest les accions concretes que
pensen dur a terme per tal de mi-
llorar-les. La candidata a cònsol
menor, Corina Pacino, va posar
de manifest la necessitat de fer
més inversions a les instal·lacions
que van entrar en funcionament
fa 25 anys i a les quals, va indicar,
no s’hi han fet les millores indis-
pensables. En particular va expli-

car que és del tot inajornable por-
tar a terme una actuació tècnica,
tot detallant que cal reparar les
filtracions d’aigua existents, exer-
cir més control, millorar les ins-
 tal·lacions hidràuliques i revisar
periòdicament l’estat del recinte
edificat.

D’altra banda, Pacino també va
insistir que cal renovar les sales
d’esport per afavorir el creixe-
ment del nombre de socis, que
està aturat des de fa tres anys. Es
considera que la millora del ser-
vei, optimitzant i ampliant els re-
cursos existents i adaptant-los a
les necessitats actuals, permetrà

obtenir un major nombre d’usua-
ris. Des de Sentit Comú també es
planteja l’ampliació i la renovació
de les zones esportives situades
en altres espais de la parròquia,
com ara el Prat del Roure o el Prat
Gran.

Sentit Comú vol renovar les
piscines i les sales d’esport per
fer créixer el nombre d’usuaris

REDACCIÓ
Andorra la Vella

El número 10 de la llista de
Demòcrates per Andorra, Jor-
di Vilanova, va explicar ahir la
proposta que presenta el seu
grup en tot allò que fa referèn-
cia als esports. En aquest sen-
tit, va destacar que si poden
tornar accedir al comú, des de
DA s’impulsarà l’acollida de
grans esdeveniments espor-
tius de primer nivell que ser-
veixin per dinamitzar la parrò-
quia, posicionar-la i que
ajudin a generar activitat al
comerç, l’hostaleria i la res-

tauració. En aquest sentit, va
destacar que ja s’ha començat
a treballar per aconseguir-ho.
D’una banda, la parròquia
acollirà el pas del Tour del
2016 i, de l’altra, ja s’han ini-
ciat els tràmits per construir
dues pistes de bàsquet 3x3 al
prat del Roure per fomentar la
pràctica d’aquest esport. A
més, cal recordar que està pre-
vist que el juliol del 2016
aquestes pistes acullin el Pre-
europeu sub-18 de la modali-
tat 3x3 en categoria masculina
i femenina. Vilanova també va
indicar que s’estudiarà fer un
estadi urbà d’aigües braves.

DA impulsarà l’acollida
d’esdeveniments esportius
per dinamitzar la parròquia

REDACCIÓ
Andorra la Vella

El Partit Socialdemòcrata va
anunciar ahir que si pot gover-
nar al comú d’Escaldes té pre-
vist buscar la fórmula necessà-
ria per ampliar la llar de
jubilats de la parròquia. La
mesura permetria unificar to-
tes les activitats i evitar despla-
çaments als padrins. Així ho va
fer evident la número 4 de la
llista, Naeco Yamamoto, que
va indicar que si es participa
en diferents activitats que s’or-
ganitzen a l’espai per a la gent
gran, els padrins han de des-
plaçar-se a la sala habilitada al
comú. Els socialdemòcrates,
així, volen canviar aquesta si-
tuació i aconseguir que “esti-
gui tot junt a la llar de jubilats”,
ja que “la gent gran a vegades
té problemes per traslladar-se”.
Una proposta seria aprofitar la
terrassa de l’edifici. D’altra
banda, també es vol crear un
consell de gent gran per poder
expressar les seves demandes.
La candidatura liderada per
Cèlia Vendrell també es va tro-
bar ahir amb els joves de la
parròquia per exposar-los les
seves propostes. En l’acte, els
joves van aprofitar per traslla-
dar el seus neguits als candi-
dats.

El PS buscarà 
la millor fórmula
per ampliar els
espais de la llar
de jubilats


